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BRG.0002.37.2021 
 

PROTOKÓŁ NR XXXVII/2021 
przebiegu obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Krokowa VIII kadencji 

odbytej w dniu 18 czerwca 2021 roku o godz. 11.00 
na Sali Narad Urzędu Gminy Krokowa, ul. Żarnowiecka 29 

 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Marek Krzebietke dokonał otwarcia XXXVII Sesji  Rady 
Gminy Krokowa VIII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  
Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 Radnych, co stanowi quorum 
przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.  
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, kierując zapytanie o propozycję jego zmiany. 
Wobec braku zmian porządek obrad przedstawia się następująco:  

  1. Sprawy regulaminowe: 
1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. przyjęcie protokołu z sesji nr XXXIII; 
3. usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

   2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   4. Interpelacje i zapytania radnych. 
   5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian budżetu Gminy na 2021 rok; 
2. o zmianie uchwały Nr XXX/305/2020 Rady Gminy Krokowa z dnia 17.12.2020 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krokowa;  
3. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie Słuchowo, Gmina Krokowa; 
4. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie Żarnowiec, gmina Krokowa; 
5. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 
6.  określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

   6. Raport o stanie Gminy Krokowa za 2020 rok:  
a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Krokowa za rok 2020,  
b) debata nad raportem,  
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa wotum zaufania. 

   7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok oraz w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok 

1. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) finansowego jednostki budżetowej; 
b) finansowego Krokowskiego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej; 
c) z wykonania budżetu; 
d) informacji o stanie mienia komunalnego; 

2. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu; 
3. opinia Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok; 
4. rozpatrzenie sprawozdania przez Radę Gminy - dyskusja; 
5. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krokowa o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Krokowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2020 rok; 
6. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej: 
7. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i   zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok. 
8. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Krokowa za 2020 rok.  
 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 

   9. Wolne wnioski radnych. 
  10. Zakończenie obrad.  

                                                                                      
PPKT 2 przyjęcie protokołu z sesji nr XXXIII; 
Protokół z sesji nr XXXIII – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę 
Gminy. 
 
W obradach XXXVI Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 27 maja 2021 roku  uczestniczyło 14 Radnych. 
Nieobecny był Radny Piotr Okoń. Usprawiedliwienie wpłynęło do biura rady. 
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Krokowa.  
Zamknięto punkt 2 porządku obrad. 
Ad. 3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Marek Krzebietke.  
Zamknięto punkt 3 porządku obrad. 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Dorota Goyke odczytała zapytanie od osoby fizycznej prowadzącej działalność na terenie naszej 
gminy: sprawa użytkowania terenów rolnych niezgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego, działki 452/1 i 452/6 obręb ewidencyjny Żarnowiec, powstały dzikie parkingi na 
starorzeczu oraz usługi spływ kajakowy. Czy obecna sytuacja łamania prawa będzie się rozwijać. Czy 
Radni i Wójt odpowiednimi decyzjami administracyjnymi zablokują to co się tam dzieje.  
Radna zapytała także  o zasadność przekazania laptopów dla Radnych Gminy Krokowa, czy nie lepiej 
byłoby przekazać je do świetlic i szkół. 
Przewodniczący Ray odpowiedział, że tablety na których obecnie pracują Radni są już starsze i gorzej 
pracują więc intencją Przewodniczącego było podwyższenie komfort pracy radnych. 
Wójt odpowiedział, że prowadzone są różnego typu postępowania administracyjne przez różne 
instytucje i każda z tych sytuacji jest inna. Dotyczy innych osób i różnych działek, szczegółów niestety 
wójt nie jest w stanie podać. 
Radny Tadeusz Goyke przypomniał o wniosku dotyczącym oznakowania szlaku do „Diabelskiego 
kamienia” od Szarego Dworu i od Odargowa do Dębek.  
Radny  
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
W tym miejscy Przewodniczący Rady Gminy, za zgodą Rady Gminy Krokowa udzielił głosu Staroście 
Powiatu Puckiego Jarosławowi Białk oraz Prezes Szpitala w Pucku Weronice Nowarze, którzy 
wyjaśnili obecną sytuację Szpitala w Pucku. Starosta przedstawił powody dla których zawieszona 
została działalność Oddziału ginekologiczno-położniczego, neonatologicznego praz pediatrycznego. 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
Po wznowieniu obrad na sali obecnych jest 13 Radnych. 
Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
PPKT 1 zmian budżetu Gminy na 2021 rok; 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiała Anna Nowak. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 
autopoprawką, który został opatrzony numerem XXXVII/366/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/366/2021 została podjęta. 
PPKT 2 o zmianie uchwały Nr XXX/305/2020 Rady Gminy Krokowa z dnia 17.12.2020 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiała Anna Nowak. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/367/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/367/2021 została podjęta. 
PPKT 3 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie Słuchowo, Gmina Krokowa; 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/368/2021.  
Głosowanie: 

 
 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Uchwała Nr XXXVII/368/2021 została podjęta. 
PPKT 4 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie Żarnowiec, gmina Krokowa; 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/369/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/369/2021 została podjęta. 
PPKT 5 zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/370/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/370/2021 została podjęta. 
PPKT 6 określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 
dochodach gospodarstwa domowego. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/371/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/371/2021 została podjęta. 
Zamknięto punkt 5 porządku obrad. 
Ad. 6. Raport o stanie Gminy Krokowa za 2020 rok:  
a)przedstawienie raportu o stanie Gminy Krokowa za rok 2020,  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o trybie zabierania głosu w dyskusji nad raportem oraz że 
nie wpłynął żaden wniosek o zabranie głosu w tej debacie. 
Raport o stanie gminy Krokowa za rok 2020 przedstawił Wójt Gminy Krokowa Adam Śliwicki. 
b)debata nad raportem,  
Wiceprzewodnicząca zadała pytanie na temat tego co działo się w szkołach i przedszkolach jeżeli 
chodzi o zmiany pedagogiczne i czy mógłby Wójt podzielić się refleksjami. 
Wójt odpowiedział, że nie było w raporcie zbyt dużo i szczegółowo informacji o oświacie, a warto 
byłoby opowiedzieć o ciężkiej pracy nauczycieli i urzędników w tym trudnym czasie pandemii. Kiedy 
należało przejść na nauczanie zdalne, potem hybrydowe, nikt z nas nie miał doświadczenia w takim 
prowadzeniu zajęć. Nie było także sprzętu, wiele dzieci nie posiadało w domu ani komputerów, ani 
laptopów. Pozyskane zostały  dodatkowe fundusze z przeznaczeniem na naukę zdalną. W ramach 
wprowadzania systemu otrzymywaliśmy na bieżąco informacje od wychowawców, które dzieci 
potrzebują sprzętu, aby móc skutecznie połączyć się z e szkołą i brać udział w zajęciach. Już możemy 
powiedzieć, ze system został dobrze wprowadzony o czym świadczą wysokie wyniki w egzaminach, 
tutaj szczególnie wyróżniła się Szkoła Podstawowa w Żarnowcu. Teraz też czas pokaże jak trudno na 
nowo im się spotykać i uczyć się, już są problemy wychowawcze, które będą się pogłębiały, dlatego też 
zwiększyliśmy w oświacie ilość godzin psychologów i pedagogów.  
Radny Tadeusz Goyke zadał pytanie o miejscowe plany, mimo, że je uchwalamy i wpisujemy zakaz 
ogrodzeń to te ogrodzenia i tak są stawiane. Co z tego, że mamy miejscowe plany skoro i tak nikt tego 
nie respektuje. Czy możemy coś z tym zrobić. Kolejne pytanie dotyczy zadłużenia, z którego jak Wójt 
wspomniał schodzimy, ale czy to jest najwłaściwsze wyjście. Obserwując sytuację ma rynku, 
odkładając inwestycje na później tracimy na wysokości cen i robocizny. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Radny przypomniał też, że na jednej z sesji Wójt obiecał spotkanie z radnymi w sprawie śmieci i radni 
czekają na takie spotkanie. 
Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o zakaz grodzenia to Wójt zgadza się z tym. Wiemy, że dzisiejsze 
prawo zabrania wpisywania zakazów grodzeń w plany zagospodarowania przestrzennego. Nie mniej 
jednak ogrodzenie jest budowlą i od tego są odpowiednie służby- Nadzór Budowlany. My też 
moglibyśmy wszcząć procedurę administracyjną gdyby wpłynęło pismo o wykorzystywaniu działki 
niezgodnie z jej przeznaczeniem. 
Odnośnie zadłużenia to Wójt nie widział innego wyjścia, to nie było zadłużenie, które pozwalało nam 
inwestować ponieważ było na bardzo wysokim poziomie i zmuszało nas do oszczędności. Natomiast 
zgadzam się analizą rynku i takim sposobem myślenia, ponieważ rynek budowlany jest bardzo 
niestabilny. 
Jeżeli chodzi o spotkanie to wójt planuje je zorganizować w najbliższym czasie. 
Wiceprzewodnicząca zapytała o obiekt Szkoły Podstawowej w Krokowej, a konkretnie o kuchnię  
i magazyny – czy planuje się pozyskanie środków na modernizację bloku żywieniowego. 
Kolejne pytanie dotyczy mpzp dla wsi Krokowa – czy jest przewidywany termin przyjęcia planu oraz 
czy ma Pan wpływ na to co dzieje się przed Lubkowem – droga po obu stronach została pozbawiona 
drzew, a po jej prawej stronie stoją przyczepy, kampery jeden przy drugim. Czy my mamy wpływ na 
uporządkowanie tego bałaganu. 
Wójt odpowiedział, że blok żywieniowy leży nam na sercu i zeszłym roku aplikowaliśmy o środki 
finansowe na przebudowę tego bloku, ale niestety nie udało się je pozyskać. Wiemy natomiast, że jest 
to problem i przymierzamy się do tego, aby ponownie złożyć taki wniosek. 
Jeżeli chodzi o mpzp dla Krokowej to planowany jest w tym roku do uchwalenia. 
Lubkowo – to nie problem tylko Lubkowa, jak wspomniał Radny też problem nielegalnych ogrodzeń 
świadomości niektórych naszych mieszkańców, którzy na tym zarabiają. Jest to też problem braku 
przepisów dotyczących ruchu kamperowego w Polsce. Wiele krajów ma takie przepisy i nie można 
stawiać kamperów gdzie się chce, od tego są specjalne kamperowiska. Dopóki nie będzie takich 
regulacji my nic z tym nie możemy zrobić. 
c)podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa wotum zaufania. 
 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/372/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVIII/372/2021 została podjęta. 
Zamknięto punkt 6 porządku obrad. 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego              
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok oraz w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krokowa  
za 2020 rok 

PPKT Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) finansowego jednostki budżetowej; 
Sprawozdanie przestawiła Anna Nowak - Skarbnik Gminy 
Radni nie zgłosili pytań. 
b) finansowego Krokowskiego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej; 
Sprawozdania przedstawili Pan Krzysztof Obszyński i Pani Mirosława Wiśniewska. 
c) z wykonania budżetu; 
Sprawozdanie przestawiła Skarbnik Anna Nowak. 
Radni nie zgłosili pytań. 
d) informacje o stanie mienia komunalnego; 
Sprawozdanie przestawiła Skarbnik Anna Nowak. 
Radni nie zgłosili pytań. 
PPKT 2 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu; 
Odczytała Skarbik Anna Nowak. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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PPKT 3 opinia Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok; 
Opinię odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Józef Bradtke. 
PPKT 4 rozpatrzenie sprawozdania przez Radę Gminy; 
Radni nie zgłosili pytań. 
PPKT 5 wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krokowa o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Krokowa z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2020 rok; 
Wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Józef Bradtke. 
PPKT 6 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej: 
Odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Krzebietke. 
PPKT 7 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/373/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/373/2021 została podjęta. 
PPKT 8 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2020 rok.  
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXVII/374/2021 
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXVII/374/2021 została podjęta. 
Zamknięto punkt 7 porządku obrad. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 
Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
W okresie międzysesyjny nie wpłynęła żadna interpelacja. 
Zamknięto punkt 8 porządku obrad. 
Ad. 9. Wolne wnioski radnych. 
Radny Tadeusz Goyke zapytał czy sołtysi po rozstrzygniętym przetargu dostali informacje na temat 
korzeń jaki jest zakresie i do komu mają się zgłaszać. 
Wójt odpowiedział, że większość sołtysów dzwoni do Pana Ciskowskiego lub bezpośrednio 
przekazujemy kontakt do Pana Kaczyńkiego, który wygrał przetarg na koszenie. 
Zamknięto punkt 9 porządku obrad. 
Ad. 10. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marek Krzebietke podziękował 
wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady XXXVII sesji Rady Gminy Krokowa  
VIII kadencji. 
Zamknięto punkt 10 porządku obrad. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokół liczy 5 ponumerowanych stron. 
Wykazy imiennych głosowań Radnych Rady Gminy Krokowa przeprowadzonych na sesji stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

Protokołowała:   Przewodniczył: 
Alicja Siniczyn             Marek Krzebietke 

    

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 


